
  Výpis ze zápisu ze zasedání zastupitelstva obce č. 6/2024 

 

Datum a čas: 27. 11.  2024     17:00 zasedací místnost obecního úřadu, 

ukončení 22:00 hod 

Ověřovatelé:  Michaela Požárová, Radek Kopuletý  

 Zapisovatelka: Jana Zezulová  

Počet členů: 7  (Michaela Požárová, Zdeněk Nováček,  Jaromír Zezula,    Radek 

Kopuletý, Jiří Škoda, Ondřej Vala, Tomáš Heralecký) 

8 v 17:15   přišel  Vítězslav Rous   

9 v 17:40  přišel Marek Móczár  

  

Omluveni:         2   (Pavel Křehlík, František Rachůnek) 

 

Hosté:   Mgr. Jana Havránková, ředitelka ZŠ a MŠ Hartvíkovice 

 

 

Ad1) Starosta zahájil zasedání zastupitelstva, uvedl že zastupitelstvo v počtu 7 

přítomných členů je usnášeníschopné, pozvánka byla vyvěšena řádně na úřední 

desce.  

 

Ad2) Ověřovateli zápisu byli navrženi členové ZO Michaela Požárová, Radek 

Kopuletý a zapisovatelkou Jana Zezulová  

 

Hlasování:                                                                     7 pro  – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo ověřovatele zápisu a zapisovatele                                                   

Přijato usnesení č. 1/6 

 

Ad3) Program byl rozšířen oproti pozvánce o bod č. 25  



1. Zahájení 
2. Schválení zapisovatelky a ověřovatelů 
3. Schválení programu 
4. Dětská skupina 
5. Prodej pozemku 
6. Nákup pozemku 
7. Žádost o prodej pozemku 
8. Územní plán Změna č.2A 
9. Dotace 
10. Rozpočtová opatření 
11. Žádost o dar 
12. Bytový dům č.p.215 
13. Oprava sakrálních staveb - kříže v obci  
14. Obec-opatrovnictví 
15. Dopravní značení v obci 
16. Odpadové hospodářství 
17. Obecně závazné vyhlášky 
18. Smlouva o příspěvku na spolufinancování terénní pečovatelské služby v působnosti ORP 
Náměšť nad Oslavou 
19. Záměr společnosti CETIN a.s. 
20. Zápis finančního výboru 
21. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce 
22. Aktualizace Strategického plánu obce Hartvíkovice 
23. Záměr využití budoucí výstavby Hartvíkovice 
24. Různé 

a. Setkání seniorů 
b. Rozsvícení vánočního stromu 
c. Zasedání ZO 16.12. rozpočty 

25. Žádost TJ Hartvíkovice 

 

Hlasování o navrženém programu:                         7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo program zasedání 

Přijato usnesení č. 2/6 

 

Ad4) Starosta seznámil přítomné se situací ohledně podání žádosti o dotaci na 

stavbu budovy pro Dětskou skupinu při ZŠ a MŠ Hartvíkovice. Výzva k podání 

žádosti podle původního záměru skončila v září 2024 a je otevřena nová výzva, 

kdy neuznatelnými náklady je DPH z ceny díla.  Obec musí do 31. 12. 2024 

podat kompletní žádost. Ředitelka školy uvedla, že má vybranou zodpovědnou 

osobu na organizační věci ohledně dětské skupiny.  

ZO bere na vědomí  

 Hlasování o smlouvě:                                                      9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  



ZO schválilo Smlouvu o dílo na vypracování projektové dokumentace na 

budovu mateřské školy a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

Přijato usnesení č. 3/6 

Hlasování o dodatku č. 1 :                                              9 pro – 0  proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo Dodatek č. 1 ke smlouvě na vypracování projektové dokumentace 

na stavbu mateřské školy. Tímto dodatkem se mění název projektové 

dokumentace ze stavby MŠ na stavbu Dětské skupiny a mění se cena za 

projektovou dokumentaci – 1 294 700 Kč s DPH.  

Přijato usnesení č. 4/6  

Hlasování o souhlasu s realizací DS a podáním žádosti o dotaci:              9 pro – 0 

proti – 0 zdržel se  

ZO souhlasí s podáním žádosti a s realizací projektu, „Dětská skupina 

Hartvíkovice“, program „Národní plán obnovy, komponenta 3.3 Modernizace 

služeb zaměstnanosti a rozvoj trhu práce, investici 2 Zvýšení kapacity zařízení 

péče o děti“, do něhož je žádost o podporu předkládána.  

Přijato usnesení č. 5/6  

Hlasování o způsobu financování DS – rozpočet obce a úvěr :                 9 pro – 0 

proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo způsob financování DS celkových výdajů projektu, (tj. včetně 

nezpůsobilých výdajů) – poskytnutá dotace, z rozpočtu obce, případně úvěrem 

bankovního ústavu.  

Přijato usnesení č. 6/6  

Hlasování o souhlasu zřizovatele s realizací projektu DS:                        9 pro – 0 

proti – 0 zdržel se  

ZO souhlasí se zřízením Dětské skupiny při Základní škole a Mateřské škole 

Hartvíkovice, příspěvková organizace a s podáním žádosti o dotaci. 

Přijato usnesení č. 7/6  

Ad5) Hlasování o zrušení záměru prodeje pozemků p. č. 818/45 a 818/46:           



                                                                                                                           9 pro – 0 

proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo zrušení usnesení č. 9/5 z 23. 9. 2024 – záměr prodeje pozemků p. č. 

818/45 a 818/46 z důvodu nových skutečností. Nový záměr na tomto zasedání 

nebyl schválen.  

Přijato usnesení č. 8/6  

Ad6) Koupě pozemků od soukromého vlastníka dle GP pozemek st.12/1 se dělí 

na pozemek 4108 o výměře 14m2 a pozemek st.12/2 se dělí na pozemek 4109 o 

výměře 26m2 bude projednána na příštím zasedání ZO, až bude dohodnuta 

cena.  

ZO bere na vědomí  

Ad7) Žádost o prodej části pozemku v sousedství domu čp. 60 vlastníkovi domu 

čp. 60 se odkládá na příští zasedání, kdy bude dohodnuta cena.  

ZO bere na vědomí  

Ad8) ZO bere na vědomí veřejné projednání Změny č. 2A Územního plánu 

Hartvíkovice a vyhodnocení stanovisek dotčených orgánů  

Ad9) Žádosti o dotace – stávající stav: 

- konvektomat do školní kuchyně – žádost prošla schválením v MAS a je 

podána na SZIF  

- traktor na komunální údržbu – žádost nebyla schválena MAS z důvodu 

dosažení nízkého počtu bodů -  čerpání dotace ze SZIF v minulých letech  

- opravy části ubytovny – zázemí  TJ – žádost byla podána na NSA, je 

evidována v „zásobníku žádostí“  

 

ZO bere na vědomí  

ZO projednalo a schválilo příkazní smlouvu mezi obcí a Koinvest Třebíč na 

zpracování žádosti o dotaci, výběrové řízení a ZVA „Fotbalové kabiny  - úpravy“, 

částka 30 000 Kč.  

Hlasování o schválení příkazní smlouvy:              9 pro – 0  proti – 0 zdržel se  



Příkazní smlouva byla schválena. 

Usnesení č. 9/6  

 

Ad10) ZO bere na vědomí rozpočtová opatření č. 13, 14, 15, 16, které schválil 

starosta, jsou zveřejněny na el. úřední desce  

Ad11) Hlasování o daru:                              9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo  dar ZŠ Mohelno ve výši 5 000 Kč na činnost v roce 2025 a pověřilo 

starostu podpisem smlouvy.  

Přijato usnesení č. 10/6  

Ad12) ZO bere na vědomí informaci ohledně převodu bytového domu čp. 215 

bytovému družstvu, který proběhne v lednu 2025.  

Ad13) ZO bere na vědomí cenovou nabídku na opravu pěti křížů v katastru 

obce. Opravy proběhnout v roce 2025.  

Ad14) ZO bere na vědomí současný stav a podání žádostí o umístění 

opatrované v domově důchodců nebo jiném soc. zařízení. Léčebna v níž pobývá  

nyní, oznámila její propuštění.  

Ad15) Dopravní znační v částech obce Horka a k pláži a k Zakoutí je 

nedostačující vzhledem k bezpečnosti chodců a ZO uložilo starostovi zjistit, jaké 

dopravní značení by bylo vhodné (30 km nebo zóna 30 nebo jiné).  

ZO bere na vědomí  

Ad16) Hlasování  o výši poplatku za svoz komunálního odpadu v r. 2025: 

Poplatek 900 Kč na osobu s trvalým pobytem a na nemovitost v níž není 

přihlášena žádná osoba s trvalým pobytem: 

7 pro – 2 proti (Nováček, Kopuletý) – 0 zdržel se  

ZO schválilo vzhledem ke zvyšujícím se nákladům na svoz komunálního odpadu  

poplatek 900 Kč na osobu s trvalým pobytem a na nemovitost v níž není 

přihlášena žádná osoba s trvalým pobytem.  



Přijato usnesení č. 11/6  

Ad17) Hlasování o OZV o nočním klidu:     9 pro – 0 proti – 0  zdržel se  

ZO schválilo vyhlášku o nočním klidu, která bude platit od 1. 1. 2025  

Přijato usnesení č. 12/6  

Hlasování o OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství:                                                          

                                                                            9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

Přijato usnesení č. 13/6  

Hlasování o OZV o místním poplatku za svoz  komunálního odpadu:     

                                                                            9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo OZV o místním poplatku za svoz komunálního odpadu, která bude 

platit od 1. 1. 2025. V platnosti zůstávají osvobození od poplatku, mění se výše 

poplatku na 900 Kč a termín zaplacení poplatku k 31. 3. 2025 pro osoby 

s trvalým pobytem v obci.  

Přijato usnesení č. 14/6 

Ad18) ZO projednalo návrh Smlouvy o příspěvku městu Náměšť nad Oslavou na 

spolufinancování terénní pečovatelské služby  pro občany ORP ve výši 56 000 

Kč a zřízení fondu na tyto prostředky. Schválení nebo zamítnutí se odkládá na 

příští zasedání 16. 12. 2024, ZO uložilo starostovi zjistit další podrobnosti, i 

v okolních obcích.  Dnes obec obdržela další žádost z Oblastní charity Třebíč o 

příspěvek 56 000 Kč na služby (bez terénní pečovatelské služby).  

ZO bere na vědomí  

Ad19) ZO bere na vědomí záměr společnosti Cetin uskutečnit v obci vedení 

podzemní i nadzemní optické sítě. Schválení se odkládá, je třeba svolat 

společné jednání mezi projektantem, společností Cetin a obcí.  

ZO bere na vědomí  



Ad20) ZO bere na vědomí zprávu z jednání finančního výboru ze dne 30. 9. 

2024 a 6. 11. 2024.  

Ad21) ZO bere na vědomí zprávu z dílčího přezkoumání hospodaření obce za 

období 01-10/2024 krajským úřadem – odborem kontroly. Nebyly zjištěny 

chyby a nedostatky.  

Ad22)  Hlasování o strategickém plánu obce:              9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo strategický plán obce na příští období (aktualizace stávajícího 

plánu).  

Usnesení č. 15/6  

Ad23) ZO projednalo na základě dotazu budoucího investora možnosti budoucí 

výstavby na p. č. 3454 a uvedlo, že nemá obec žádný zvláštní požadavek a 

odkazuje se na platný územní plán.  

Ad24) ZO bere na vědomí:   

příští zasedání ZO 16. 12. 2024 

setkání seniorů 12. 10. 2024  

rozsvícení vánočního stromu 29. 11. 2024 

setkání u betléma každý pátek v době adventu  

vánoční jarmark 7. 12. 2024 v kulturním domě a před kd  

ad25)  Hlasování o pronájmu kulturního domu a zapůjčení mobiliáře: 

                                                                          9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo žádost TJ Hartvíkovice o pronájem kulturního domu a přilehlých 

obecních prostor a mobiliáře na vánoční jarmark 7. 12. 2024  

Usnesení č. 16/6  

 

 

Zapsala: Zezulová Jana  



2. 12. 2024  

Zápis ze zasedání je uložen na obecním úřadě k nahlédnutí.  

 

       Zdeněk Nováček 
         starosta obce  


